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z posiedzenia Komisji cospodalrti i"'":"iitt:' Ladu i Porzadku Publicznego' która odbvla

siq dnia 9 kwietnia 2009r'

Porz4dek obrad:
1 . Pozimowa naprawa dróg - wYi-d .* J"t"t' , ̂  ,.
2. oswietlenie arog, nowJpunkty éwietlne, prace konserwacyJne,

a/ pozyskiwanie Érodków pozabudzetowycn'

3. omówieme 'p''^;;;;i#;-d;;"ia úudzetu gminv za 2008 rok'

4. SPrawY róZne'

Protokól z poprzedntego posiedzenia komisj i,zo*al.przyjqry jednoglo:inie'

Przewodniczqcv k"ti'l' ñ;;;;;ii pottqitt posiedzenia komisji - porzqdek zostar

przyj gtY jedno gloSnte'

tt*t..," 
"u"r",i9 

na teren gminy celem dokonania lustracji dróB

Kierownik Referatu trrrEou trmíny pan Jan Jonak poinfomo*u'í. ze w budzecie gminy na rok

2009, na remonty d'ttg to'tul;lÁ'""o*anu k*ota w wysokoSci 250 000 zl zfego:

- na remont drogi Wiaofto*q *ydutkowano kwotE w wysokoéci 88 tys' z1'

- t"-"* tf . Swierczewskiego - 50 tys zl'

- rozjazd w D4browicY - 40 tYs zt

Na oozimow4nap,u*E o'og po"o'tala do wykorzystania kwota

{'H"":f,TJt'.lní:- moznawvkonaó 600 mb dróg'

Pilnie nale2y wykonaÓ ul Karpack4 w Bukowcu' która jest b atdzo zniszczona' ul' Czerwony

m:-.:,f,,*lfÍ,X#J':1fffii,lJl,.*i,i-tllJEduwojewódzkiegow.kwocie250 
000

21. , na kontlmuu".ig '"*ont"i'l- ill'""t*tt*go w Lomnily wniosek naleZy zlozyÓ do

koica miesiqca ma¡a or'

Radna Janina Radomska poruszyla temat stanu dróg tluczniowych w Bobrowie Drogl s4

bardzo zntszczone'

N;";;;t: *"misji celem dokonania przegl4du dróg na terenie gminv' dokonania

priesuniQcia w budzecle gin:fil*iiti'"tLi'"dków na remontv dróg ewentuatrue

fffi,lm"T'f;J i" 3*, i il * "¡ i k t óra do k on a p:1'^-3:: *:? ::H' :'J1,",*" 
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Gospodarki Komunalnej ' l'^¿li p'"t'e¿t" Publicznego - wniosek zostai podjqty

jednogloénie

Ad.2.
Kierownik Referatu UrzEdu Gmi"I.Pit J"" l:Tl 

przedstawil plan inwestycji w oSwietleniu

il;il;;;;lni" nu )oós 'ot linrormacja.w zal4czeni't t

Kierownik poinfbfinowat, iá 
"i. 

-" ."tri*"sci pozyskania érodków pozabudzetowych tylko

i *yl4"rni" nu in*estycj e oÉwietleniowe'

Ad. 3.
Skarbnik Gminy Jadwiga Wawrzeúczak omówila sprawozdanie z wykonania budZetu gmtny

za rok 2008.



D o c h o d y - gospodarka mieszkaniowa
Planowane dochody 660.000 21., rcalizacja 652.194, zalegloéci na koniec roku wl,niosly z lat
ubieglych 555.960 zl. w |ym: lokale mieszkalne 506.895, lokale uZytkowe 49.065. Egzekucja
nale2noSci polegata na wystawianiu upomnieú, których w ci4gu roku wystawiono 140 na
wartoóó 399.964 zl. w tym: na lokale uZytkowe na wartoéó 7 .328 zl. i na mieszkalne na
wartoéó 392.636 zt.
Gmina posiada 14 wyroków o eksmisje, których nie moZe wykonaó ze wzglgdu na brak lokali
socj alnych.

Odplatno3ci za wodE, Écieki i odpady komunalne, wplywy z tego ty-tulu wyniosly 31.499 zl,
kwota zalegloóci na koniec roku wyniosla 728.5742L w ci4gu roku prowadzona byla
egzekucja polegajqca na wystawianiu upomnieú z t¡rtutu odpadów komunalnych, wystawiono
594 upomnieú, do egzekucji komomiczej oddano 4 wlroki s4dowe, z tltulu wody i écieków
wystawiono 246 upomnieú, egzekucja komornicza prowadzonajest dla 4 osób.

Skarbnik Gminy omówila wydatki bud2etu grniny w dziale:
- gospodarka mieszkaniowa,
- gospodarka komunal¡a i ochrona érodowiska,
- bezpieczeústwo publicme

Sprawozdanie z wykonania buüetu za rok 2008 komisj a jednogloénie zaopiniowala
pozy't¡amie.

Ad.4 .

Pismo Pa¡a Jerzego GrEbosz z dnia 9 kwietnia br. dot. hodowli golgbi na balkonie budynku
mieszkalnego - komisja wnioskuje do Wójta Gminy o skierowanie sprawy na PolicjE.

Protokolowala
E. Nin¡rald


